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Zuilenstein, Huis de Geer, Blokhoeve 

 
 

 
 
 

Verslag bewonersbijeenkomst dinsdag 10 juni 2025 
 
Plaats: de Componist, van Diepenbrocklaan 1. 
Aanwezig:  
Bewoners:  
Zuilenstein: Will Hanselaar, Jolanda Eenjes, Frans Eenjes, Esther Jonker, Martien Jonker, Katja 

Rodenburg, Peter Hoogkamer 
Huis de Geer: Anja van Haasteren  
Blokhoeve: Victor Goulmy, Ria Goulmy 
Anders: Sieta van der Heijden, Joke Karstens, Tania Weil 

Partners: Boaz Blomberg (wijkcoördinator), Guido Bamberg (wijkwethouder), Timo de Groot (BOA) en 
Kevin van Deuveren (wijkagent) 
Bestuur: Jan van Hal (penningmeester), Jos Caarls (secretaris) beide uit de wijk Blokhoeve en Mirjam 
Hanselaar (bestuurslid, Zuilenstein). 
 
Afwezig met bericht: Wim Berger (voorzitter), Peter Goossens (Huis de Geer). 
 
Totaal 20 personen waaronder 10 bewoners. 
 
1. Opening, goedkeuring agenda. 

Bij afwezigheid van de voorzitter neemt de secretaris de taak van de voorzitter over en opent de 
vergadering om 20:02 uur. De agenda wordt goedgekeurd. 
 
2. Inbreng woningbouwverenigingen 

Er is niemand van de woningbouwverenigingen aanwezig. 
 
3. Inbreng politie 
Kevin van Deuveren is vanaf volgende week de wijkagent voor onze wijken voor een periode van 1 jaar. De 

wijkagent kan telefonisch bereikt worden door 09008844 te bellen en dan te vragen naar de wijkagent. 

Vragen voor de wijkagent kan ook via het telefoonnummer 14030. Je wordt dan teruggebeld. 
- Er is de afgelopen periode niet veel gebeurd in de wijken. Cijfers over meldingen (zoals 

woninginbraken, autodiefstal, enz.) kan men vinden op www.politie.nl. 
- Mirjam van Hanselaar vraagt of hij een stukje voor de wijkkrant kan schrijven. Kevin van Deuveren 

antwoordt dat hij dat zal overleggen met de wijkcoördinator. 
- Martien Jonker vertelt dat er een Mercedes bus met Bulgaars kenteken materiaal voor de bouw van de 

keuken bij de buren kwam halen. Hij heeft die mannen erop aangesproken en die hebben alles weer 
teruggezet. Hij heeft er ook foto’s van gemaakt (inclusief het kenteken). De vraag is of de politie daar 
nog iets mee kan. Het antwoord is nee. De politie kan alleen ingrijpen (aanhouden, verbaliseren) bij een 
heterdaad. Daarom in dit soort situaties altijd 112 bellen. 

- Tania Weil ergert zich aan de fout, op de stoep geparkeerde auto’s in de wijk Jutphaas (ten Baan 
straat). Zij vraagt of de BOA’s niet kunnen verbaliseren. Timo de Groot (BOA) antwoordt dat er een 
groot gebrek is aan parkeerplaatsen. BOA’s verbaliseren niet zolang er geen onveilige situaties zijn. 
Zolang de hulpdiensten, rolstoelen en kinderwagens er doorheen kunnen laten ze het gaan. Ook 

andere aanwezigen vinden dat we tolerant moeten zijn omdat we nu eenmaal met veel mensen en 
auto’s zijn. Een parkeerverbod wordt wel gehandhaafd. 

- Sieta van der Heijden klaagt dat er in park Kokkebogaard veel gefietst wordt door de jeugd (o.a. met fat 
bikes). Timo de Groot antwoordt dat de fatbikes moeilijk aan te houden zijn maar er is een verbetering. 
De jeugd BOA heeft een speedelec bike die 55 km/uur kan, die kan ze wel inhalen. 

http://www.politie.nl/


- Victor Goulmy meldt dat er veel rommel van McDonalds en van de Aldi op straat ligt. De McDonalds is 
erop aangesproken en die moet 200 meter rond McDonalds opruimen. Hij vraagt zich af of de Aldi dat 
ook niet moet doen. Boaz Blomberg (wijkcoördinator) antwoordt dat hij gesprekken heeft met de 
horeca. McDonalds maakt bijvoorbeeld ook het tramstation schoon. Hij vindt dat ondernemers hun 

verantwoordelijkheid moeten nemen en hij zal ook de Aldi aanspreken. Frans Eenjes vindt dat ook de 
school (het ROC) erop aangesproken moet worden. 

- Anja van Haasteren vindt regelmatig lachgasflessen en vraagt wat zij daar mee moet doen. Vanaf ’s 
avonds 23:00 uur verzamelen jongeren zich en laten de gasflessen al of niet leeg achter. Timo de Groot 

vertelt dat de BOA’s ca 30 lachgasflessen per week opruimen. Lachgasflessen mogen niet in de 
vuilnisbak. Zelf vervoeren wordt ook afgeraden omdat het bezit van die flessen strafbaar is. Het advies 
is: laten liggen en de BOA’s waarschuwen. Flessen kunnen gemeld worden met de Buiten Beter app of 
bij een prullenbak zetten. 112 bellen kan ook. 

- Esther Jonker vraagt of de BOA’s niet in burger kunnen. Timo de Groot antwoordt dat dat moeilijk is. 

Dat zou alleen in bijzondere gevallen kunnen met toestemming van het openbaar ministerie. 
- Tania Weil vraagt of BOA’s niet kunnen handhaven op het oostelijke fietspad naar de Jutphase brug. 

Fietsers fietsen daar vaak tegen de rijrichting in omdat het de kortste weg naar het fietspad langs het 
kanaal is. De politie antwoordt dat dit geen prioriteit heeft tenzij er gewonden vallen.  

 

4. Inbreng gemeente / wijkwethouder 
De wethouder Guido Bamberg meldt het volgende. 
- Het fietspad bij de bushalte langs de Utrechtse straatweg ter hoogte van Huis de Geer is opgelost. De 

belijning en de kleur van het asfalt zijn aangepast zodat de situatie nu weer duidelijk is. 

- Er is veel aandacht voor zwerfvuil bij de ondergrondse containers. Bij de Schalmij (Fagotlaan) hebben 
de bewoners het zelf opgeruimd. 

- Er zit beweging in het parkeerplein bij de Componist in de richting van wat oorspronkelijk is 
afgesproken. Kerkebos en Woonin zijn het eens over een inrichtingsplan en gaan nu over op de 
uitvoering daarvan. Er is dus uitzicht op meer parkeerplaatsen bij de Componist. 

Boaz Blomberg, de wijkcoördinator, heeft de volgende aanvullingen. 
- Hij vraagt aandacht voor de “Betere Buur Pin”. Het is een onderscheiding voor een bijzondere bijdrage 

aan de wijk en de samenleving door een buurtbewoner. Iedereen kan iemand nomineren. Dat kan bij de 
wijkcoördinator. 

- Boaz Blomberg meldt dat het wijkplatform moeilijk bereikbaar is per mail. De secretaris antwoordt dat 

hij altijd alle mails beantwoordt. Ter vergadering controleert hij de spam box. Daar staat niets in. Sieta 
van der Heijden geeft als voorbeeld dat zij vanmorgen nog een mail heeft gestuurd. Die is niet 
aangekomen. De mail die zij ter plekke stuurt komt wel aan evenals de test mail van Boaz Blomberg. 
De klacht is onduidelijk. De secretaris zal het nader onderzoeken. 

- Martien Jonker vertelt over het bezoek dat hij als 75 plus oudere in de wijk Zuilenstein zou krijgen. Het 
telefonisch wijzigen van de afspraak had niet gewerkt. Het bezoek kwam toch op de oorspronkelijke tijd 
toen zij niet thuis waren. De communicatie vindt hij onvoldoende. De opmerking is genoteerd. 
Het doel van de bezoeken is om te signaleren of mensen vereenzamen. De bezoeken worden door 

vrijwilligers uitgevoerd. 

- Sieta van der Heijden meldt dat Burenhart op maandagavond 30 juni om 20:00 uur een bijeenkomst 
organiseert over Oud worden in de wijk. 

- Op de hekken van de dierenweides hangt een QR code waarmee een petitie kan worden ondertekend 
om de dierenweides te behouden. 

- Jos Caarls meldt dat op zondag 22 juni 2025 het Zonnewendefestival wordt gehouden op fort Jutphaas. 
De wijkplatforms van de omringende wijken (Rijnhuizen, Jutphaas en wij) leveren een financiële 

bijdrage die dit festival mogelijk maakt. Het thema is dit jaar Groot Brittannië. Met muziek, een Harrie 
Potter workshop voor de kinderen, boogschieten en een Engelse rommelmarkt (Portobello Road).  

 
5. Mededelingen / ingekomen stukken  

- Wijziging Huishoudelijk Reglement (i.v.m. de WBTR en de actualisering van het wijkplatform). Het 
bestuur heeft het HHR gewijzigd. Belangrijke wijziging is dat deelnemers aan de bewonersvergadering 
stemrecht hebben als zij tenminste één vergadering eerder hebben bijgewoond en als zij bewoner zijn 
van één van de wijken (Zuilenstein, Huis de Geer of Blokhoeve). Het bedrag waarover het DB mag 

beslissen bij wijkbudget aanvragen blijft €250. 
 
 
6. Verslag bewonersbijeenkomst 18 februari 2025  

Goedgekeurd. 



 
7. Overzicht Subsidie aanvragen  

Aanvraag 2503 is vervallen. De volgende aanvragen staan nog open. 

Volg 

nr 

Datum 

aanvraag 

Omschrijving Aange-

vraagd 

Bedrag 

betaald 

Initiatiefnemer Status 

2501 250104 Zonnewendefestival op 
fort Jutphaas 22 juni 
2025 

 €1000 Jos Caarls goedgekeurd 
bewonersbijeenkomst 
18 februari. 

2502 250105 Buurt BBQ Carmenlaan 
23 augustus 2025 

€250  HG van den 
Brink 

Goedgekeurd onder 
voorbehoud subsidie 
verlening door de 
gemeente. 

2503  250114 Burenhart thema-avond 

over mentale problemen 
op 24-2-2025 in de 
Componist 

€300  Carletta 

Bakker 

VERVALLEN 

2504 250210 Warme Winteravond 
Burenhart 

 €250 Carletta 
Bakker 

Goedgekeurd 11-2-
2025 al uitbetaald 

2505 250218 Buurt BBQ Huis de Geer €250  Rob Delissen open 

2506 250331 Muziek in de componist €500  JJ Meijs open 

2507 250418 Burenhart koffieochtend €250  Carletta 
Bakker 

open 

2508 250422 Buurtcamping €250  Fiep Nijhof open 

2509 250611 Buurt BBQ 
Arabellaplantsoen 

€250  Frans Eenjes open 

De bijdrage van de woningbouwverenigingen is nog niet binnen. Als de aanvragen 2502, 2505, 2507, 
2508 en 2509 worden goedgekeurd staan we dit jaar op een verlies van ongeveer €1500 wat uit de 

reserve betaald kan worden. Het bestuur stelt voor om die aanvragen goed te keuren en de aanvraag 
2506 van Muziek in de Componist pas als de bijdrage van de woningbouwverenigingen ontvangen is. 
Dit voorstel is aangenomen met 12 voor, 0 tegen en 1 onthouding. 

 

 
8. Rondvraag 

- Martien Jonker heeft voor de camping een “leven en overleven” workshop voorbereid, over wat te doen 
als de stroom uitvalt. De workshop duurt 2,5 uur. Hij vraagt zich af of er hier ook belangstelling voor is. 
Dat kan het beste als aparte activiteit in de Componist georganiseerd worden. 

- Anja van Haasteren vraagt of er in de Wijkkrant een artikel kan komen over grasaren en vooral dat die 
niet in de groene container mogen maar in de grijze container moeten. Grasaren zijn een probleem 
voor honden. Hierover heeft vorig jaar een artikel in de Wijkkrant gestaan (nummer 2). 

- Victor Goulmy vraagt of de digitale versie van de Wijkkrant naar de griffie gestuurd kan worden. Dan 
wordt die aan alle raadsleden en commissieleden verspreid. Boaz Blomberg zal daar voor zorgen. 

- Sieta van der Heijden vraagt wanneer de Wijkwethouder in de Componist aanwezig is. Zij is wel eens 
op woensdagmiddag langs geweest maar dan was hij er niet. Guido Bamberg antwoordt dat er op 11 
en 18 juni niet is. Een vraag kan ook altijd per mail gestuurd worden. 
 
 

9. Sluiting 
21:34 uur. 
De volgende bewonersbijeenkomst is op dinsdagavond 7 oktober 2025 in de Componist. 

 

Jos Caarls, secretaris 


